
Aspö IF   Styrelsemöte 090118                           Dagordning 
 
 
Närvarande: Fredrik Lardén, Nils Nordin, Mattias Jonsson (lämnade mötet 
under §13), Benton Wolgers (anlände under §4), Torbjörn Larsson 
(adjungerad) samt Gunn-Britt Skogsmo (kanslist) 
 
§1  Mötets öppnande samt fastställande av dagordningen 
Öppnades mötet samt fastställdes dagordningen. Några övriga frågor 
anmäldes (se §13). 
 
§2  Val av två justeringsmän/ -kvinnor 
Valdes Mattias Jonsson resp Torbjörn Larsson 
 
§3  Föregående mötesprotokoll/ mötesrapport 
Ordföranden (tillika föregående mötes sekreterare) hade inget att tillägga 
 
§4  Läget i lagen 
Lag 98: Torbjörn L hänvisade till Benton W som berättade att 97 och 98 
tränar tillsammans. Ca elva spelare deltar hittills.  
A-laget: Mattias berättade att de kört igång träningarna.  
FAIF: Liselotte Nejdstrand hälsar genom Nisse att Fogdö önskar ersättning 
750:- för utlägg av anmälningsavgift. Gunn-Britt tror sig dock veta att Aspö 
IF stod för hälften av anmälningsavgiften förra säsongen, varför vi i så fäll 
inte skulle vara skyldiga Fogdö IF något. Nisse talar med Mia Rytterlund om 
saken. 
Lag 99/ 00 eller 01-04 har ingen information att meddela. (Se även §13 a) 
och 13 c)). 
 
§5  Lottförsäljning Karlsson’s 
A-laget fanns inte på plats under deras lördag. 24/1 står lag 98/FAIF och 7/2 
står lag 97. Gunn-Britt efterlyser fortfarande bordet. Undertecknad talar åter 
med familjen Sundström i frågan. 
 
§6  Årsmöte; tidpunkt, kallelse mm 
Beslöts att årsmötet skall hållas söndagen 22/3 kl 18.00 i klubblokalen på 
Bresshammars IP. Undertecknad författar en inbjudan som distribueras till 
resp lagledare (/tränare). En annons i Strängnästidningen resp på hemsidan 
införes också. Inget styrelsemöte utöver detta kommer att hållas före 
årsmötet. Om motioner inkommer kommer dock styrelsen att sammankallas 



(om det anses föreligga ett behov). Påmindes under §14 (se nedan) om att 
det i styrelsen bör finnas minst en representant från varje lag. Då ingen i 
valberedningen fanns på plats så sent under mötet föreslogs att undertecknad 
underrättar valberedningen om detta. 
§7  Medlemsavgifter  
Meddelades av Gunn-Britt att hon skickat dessa till lagledarna i resp lag. 
 
§8  Ekonomisk rapport, budget, fullmakt mm 

a) Meddelades av Mia genom Gunn-Britt att första halvåret av 2008 i 
stort sett följde budget. Senare delen av året ser ut att innebära ett visst 
underskott. 

b) Angående fullmakt; Aspö IF:s styrelse har beslutat att Gunn-Britt 
Skogsmo (451010-1720) samt Mia Rytterlund, var och en för sig, har 
befogenheten att teckna Aspö IF:s konto (Bankgiro: 8424-
4564400148-8) i Swedbank, med tillhörande internetbankanslutning. 

 
§9  Föräldramöten, forts 
Beslöts att kalla föräldrarna i lag 97/98 till möte i Tosteröskolans idrottshall 
tisdagen 27/1 kl 18.30 

 
§10 ST-Cupen 
A-laget avser att ställa upp och försvara titeln. Cupen hålles i Thomashallen 
31/1. Mattias förde fram ett önskemål från Lars-Åke om att få bidrag till att 
köpa frukt och juice. Mötet avslog denna begäran med hänvisning till den 
skrala ekonomin. Undertecknad reserverade sig emot beslutet. 
 
§11 Tjejkicken  
Aspö IF deltog på två sätt; dels med ett återuppståndet damlag, och dels via 
FAIF. 
 
§12 Ev frågor etc från kansliet 

a) lotter  
Föreningen har blivit erbjuden att sälja en ny typ av lotter. Beslöts att 
testa ”Sportlotten” och beställer 250 st med säljstart v 7. Torbjörn L 
påminde om att vi bör kolla upp med Lotteriinspektionen vad detta är för 
typ av företag. Gunn-Britt talar med dem och ringer sedan upp de 
ansvariga för lotteriet. 
b) faktura etc 
Eniro har gett oss en faktura på en tjänst som vi inte efterfrågat. Vi 
bestrider betalning. Gunn-Britt tar kontakt igen med Eniro. 



 
§13 Övriga frågor 

a) anmälan av lag till seriespel 
Beslöts att avvakta föräldramötena för att kunna ta ställning till hur 
många och vilka lag vi skall anmäla. 

      
 
 
b)  Sponsring 

Berättades av ordf att det finns en förteckning över alla företagare 
belägna på Tosterön. Efter förslag från ordf beslöts att denne författar ett 
brev till dessa företagare, med ett erbjudande om att de kan få sponsra vår 
verksamhet. Ett par veckor efter att de fått brevet ringer Gunn-Britt upp 
dem för att höra om ev intresse föreligger. 

     c) Kallelse till nya spelare 
Beslöts att Gunn-Britt tar kontakt med Mikael Cronström (lag 01-04) för 
att få till stånd ett upptaktsmöte, få ut en annons mm för att få fler spelare 
födda 01-02. 
d)Valberedning 
se sista styckena under §6 
e) Förrådsutrymmen 
Benton efterfrågar större utrymme för ungdomslagen att placera bollar, 
västar mm. Gunn-Britt berättade att Henrik Sjödahl erbjudit sig att bygga 
ut ett av omklädningsrummen till extra förråd. Hon berättade också att 
det finns andra platser att använda. Beslöts att hon sätter upp lappar på 
dessa platser. 
f) Lagledarvakans 
Berättads av ordf att A-laget saknar lagledare f n. Föreslogs av Benton att 
Johnny Strömberg tillfrågas. Beslöts att Gunn-Britt tar kontakt med L-Å 
för att berätta läget. Hon återkopplar därefter till Benton som då tar ev 
kontakt med Johnny. 
g) Tack! 
Undertecknad tackade å mötets vägnar Gunn-Britt för kaffet och de goda 
bullarna.  
 

§14 Tid för nästa möte 
Beslöts att detta är den nuvarande styrelsens sista möte. Nästa gång vi träffas 
är årsmötet (se §6). (Med reservation för ev extrainsatt styrelsemöte för att 
bereda frågor inför årsstämman) 
 



 
 
 
 
 
Sekreterare           Ordförande             Justeras                       Justeras 
 
 
 
 
 
 
Fredrik Lardén          Nils Nordin                   Mattias Jonsson                Torbjörn 
Larsson 
 
 


